



Αθήνα, 13 Ιανουαρίου 2025 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

Προς τον κύριο Υπουργό Υγείας  

Θέµα : Τα νοσοκοµεία της Θεσσαλονίκης εκπέµπουν SOS.  

Σε δηµόσια παρέµβασή τους εκπρόσωποι των εργαζόµενων των δηµοσίων νοσοκοµείων της 

Θεσσαλονίκης περιγράφουν µια εξαιρετικά προβληµατική κατάσταση, µε σοβαρό αντίκτυπο στο 

επίπεδο της δηµόσιας υγείας της Βόρειας Ελλάδας. Συγκεκριµένα, όπως αναφέρουν οι Πρόεδροι 

των εργαζόµενων τεσσάρων µεγάλων νοσοκοµείων της Θεσσαλονίκης, στα νοσοκοµεία 

Παπαγεωργίου, Ιπποκράτειο, ΑΧΕΠΑ κι Άγιος Δηµήτριος, οι αναµονές στα τακτικά χειρουργεία 

είναι εξαιρετικά µεγάλες και σε ορισµένες περιπτώσεις µπορεί να αγγίζουν και το έτος. Αντίστοιχα, 

υπογραµµίζουν ότι η ρύθµιση για τα απογευµατινά χειρουργεία δεν άλλαξε την εικόνα. 

Παράλληλα, γίνεται λόγος και για πολύ σηµαντικά οργανικά κενά, γεγονός που υποβαθµίζει 

περαιτέρω τις δυνατότητες αντιµετώπισης περιστατικών, αλλά και µείωσης του χρόνου αναµονής 

για τα χειρουργεία.  

Επειδή είναι απαραίτητο να βελτιωθεί άµεσα η εικόνα σε σχέση µε την ποιότητα των υπηρεσιών 

στην δηµόσια υγεία.  

Ερωτάται ο κύριος Υπουργός Υγείας  

Ποιος είναι ο χρόνος αναµονής στα τακτικά χειρουργεία των νοσοκοµείων της Θεσσαλονίκης και 

πως θα βελτιωθεί η εικόνα µε τα οργανικά κενά στις δηµόσιες δοµές υγείας.  

Η ερωτούσα βουλευτής  

Μάλαµα Κυριακή 
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